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Vidlák 20 června, 2023

Ivano, můžeš si za to sama!
litterate.cz/ivano-muzes-si-za-to-sama

Přátelé, dobrých zpráv nikdy není dost a tak mám dneska další. Na
Aktuálně vyšel rozhovor s novinářkou Respektu Ivanou Svobodovou
o dezinformacích. Pusťte si ho, rozhodně to stojí za to. My dezoláti
nepotřebujeme nijak vymlčovat naše oponenty, nepotřebujeme je
nějak cenzurovat nebo vytrhávat z kontextu. Naopak. Málokteré
video si zaslouží takovou reklamu, jako právě toto.

Ivanu Svobodovou jsem potkal osobně na setkání strany PRO ve
Šlapanicích. Pokoušela se se mnou udělat „kritický rozhovor.“ To
znamená, že mě tlačila do jednoduchých vyjádření na otázky, které
jednoduché vůbec nejsou. A samozřejmě se každou druhou větou
snažila poučovat, co si mám správně myslet. Dost jsem se do ní
pustil a když jsem teď poslouchal jejich fňukání, jak jsou dezoláti na
novináře zlí, nechtějí s nimi mluvit a považují je za největší škůdce
tohoto národa, tak jsem v tom úplně slyšel náš rozhovor.

Ivano, můžeš si za to sama. Vy majnstrýmoví prostě lžete, kudy
chodíte a nesloužíte tomuto národu. Když říkáš, že vy představujete
novináře, jak mají být, tak smůla, nepředstavujete. Nesloužíte této
zemi, nesloužíte jejím obyvaelům, nesloužíte nám. Sloužíte

https://www.litterate.cz/ivano-muzes-si-za-to-sama/
https://video.aktualne.cz/spotlight/spotlight-rozhovor-ivana-svobodova-video/r~aad815de069c11eebc030cc47ab5f122/?fbclid=IwAR3uvu2BjsINWGX0JyJZtnLOhxWPG_nZ-9KGjZFQ2oBddOCs3hWYbE-EXS8
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mocenským skupinám, které vás platí a kterým jste dlužni. Sloužíte
gumovým evropským hodnotám, klaníte se cizím pánům a ještě ke
všemu to děláte blbě.

Kdybyste alespoň argumentovali, vysvětlovali, kdybyste vládli
vtipem, šarmem a inteligencí… ano kdybyste byli alespoň jako
mefisto Kalousek… Ale vy už umíte jen křičet o dezinformacích a
jediné, co zkoušíte, je mazání, blokování a zavírání za názory.
Samozřejmě to nefunguje. Nefungovalo to ani za komunistů a ti měli
jinak média pod kontrolou. Každý den další a další lidé v této zemi
rozeznávají, že jste obyčejní pokrytci a ještě k tomu neschopní.
Každý den se víc a víc ukazuje, že jste prázdná skořápka a sami už
nevíte, jak dál. Ano, schopnost udržet se u koryta je ve všech
časech dotčená nejméně, ale jestli někdo udělal veřejnoprávním
médiím medvědí službu, tak je to právě tvůj rozhovor na Aktuálně.

Pokud si ho, přátelé, poslechnete, tak zjistíte, jak moc jsou v háji.
Svobodová totiž zjistila (a nejspíš přímo ve Šlapanicích), že jí
nesnášejí už i středostavovští a bohatí. Už to není jen póvl pro který
neměla dost pohrdání. Myslíte, že by takhle mluvila, kdyby cítila, že
libtardů je většina a ona byla pevná v kramflecích? Myslíte, že by
takhle mluvila, kdyby si byla jistá svým vlastním světem i svým
vlastním názorem? Myslíte, že by takhle mluvila, kdyby věděla, že se
vlastně nic neděje a dezoláti jsou jen malá sociální bublina? Myslíte,
že by takhle mluvila, kdyby věděla, že její příjmy jsou neotřesitelné a
její postavení také?

Když si poslechnete tu pasáž, kde mluví o tom, že se to už netýká
jen chudých, tak tam vysloveně cítíte ten strach. Na plebs se jí
povyšovalo dobře, ale lokaj právě zjistil, že ho už nemají rádi i
někteří páni.

Mělo by vás to motivovat a povzbudit. Svobodová na plnou hubu
řekla, že nás není málo a že se rozrůstáme. Já k tomu dodám to, co
říkám už pár měsíců – že naše rozrůstání je jednosměrné. Kdo od
nich odpadne, ten už se nevrací. Pracujme na tom, aby se bývalí
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voliči Pětikolky u nás cítili dobře. Pracujme, aby měli důvod
odpadávat od fialové bídy. Vynasnažme se, aby mezi námi a
Respektem byl co největší rozdíl. Vynasnažme se, aby příště
Svobodová nefňukala, ale měla přímo hysterák.

Chceš Ivano radu?

Začni se chovat sakra jako opravdový chlap. Přestaň poučovat a
nech se poučit. Přestaň se snažit být pochopena a snaž se chápat.
Přestaň říkat druhým, co si mají myslet a začni zjišťovat, co si myslí
oni a proč. Možná tě překvapí, že jejich názory nevyrábí Putin, ale
normální práce a normální starosti. Zjistíš, že většině lidí u nás je
Rusko lhostejné, ale tuhle vládu nesnášejí. Zjistíš, že není snadné
vyžít, když na ně vláda uvaluje další břemena v podobě
grýndýlových vymožeností. Zjistíš, že si stále více lidí myslí, že už
nemůže být hůř. Ono samozřejmě hůř být může, ale to jim
nevysvětlíš tím, že se nad ně budeš povyšovat, že tvůj šéfredaktor
bude vymlčovat některé informace a nebo bude účelově stříhat a
upravovat materiál, co jsi přinesla z terénu.

Uvědom si Ivano, že tě nesnášejí. Že s tebou nechtějí mluvit,
protože pro jejich život nejsi žádným přínosem. Jsi synonymem pro
zaprodance. Jsi součástí problému a nikoliv součástí řešení. Když
jsem se ve Šlapanicích ptal lidí, kdo tě považuje za objektivní a
nestranné médium, odpovědí byl hurónský smích. Pamatuješ?
Každý den takových lidí přibývá. A po tvém rozhovoru jich přibude
opravdu hodně. Děkujeme a posíláme klíčenku.

Váš kamarád František Vrábel – ten obchodník s deštěm a
sémantickými vizemi, vám už nepomůže. Právě se totiž zjistilo, že
není žádným odborníkem na dezinformace a navíc je zadlužený.
Zjistili to vaši kolegové z iRozhlasu. Čtyři roky ho poslouchali jako
hlas Boží a teď najednou bublina splaskla. Předpokládám, že vám
vůbec nedošlo, co jste teď právě odpálili. Jste tak neschopní, že jste
čtyři roky nerozpoznali, že Vrábel je obyčejný mluvka, za kterým nic
není. Nejspíš ani nemá žádný henten algoritmus a prostě si z prstu

https://www.irozhlas.cz/zpravy-domov/frantisek-vrabel-dezinformace-semantic-visions-exekuce_2306190500_gut
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vycucával, co jste chtěli slyšet. Čtyři roky! K čemu jsou nám takoví
novináři? K čemu je nám taková veřejnoprávnost? Pamatuješ? To
jsem tam ve Šlapanicích také říkal.

Víte, kdy jsem o Vrábelovi poprvé napsal, že je to obchodník s
deštěm? 16. října 2020. A to za sebou nemám žádnou redakci.

Buď to pochopíte a začnete dělat novinářskou práci pro svojí zemi,
svůj národ a budete hlídacím psem, který brání národ proti vládě a
nebo zůstanete vládním pitbulem, který ji brání proti svému národu.
Pokud se neobrátíte, tak prostě půjdete přesně tam, kam chce vláda
nasměrovat všechny. Ale víš, každý den víc a víc lidí tímto směrem
jít nechce i kdybyste se pominuli. Obávám se, že zůstane jen u
fňukání… ale každý je svého štěstí strůjcem.

Pokud mě chcete podpořit v mém Vidláckém úsilí, prosím pošlete
dar Institutu českého venkova. Číslo účtu: 1769955003/5500 IBAN:
CZ8355000000001769955003. Každý, kdo Institut podpoří částkou
alespoň 350,- Kč si může v objednací aplikaci na Vidlákových
kydech zadat adresu pro zaslání knihy. Platby jsou už spárovány s
aplikací. Kdo chce, může přímo na stránkách Institutu pro platbu
použít QR kód.

Doporučuji poslat platbu a druhý den si zadat adresu pro zaslání.
Stačí přímo na Vidlákových kydech kliknout v záhlaví na „objednat
knihu.“ Všem dárcům děkuji.

Pokud stojíte o moji knihu, prosím objednejte si ji v následujících
dnech, kdy ještě budeme normálně fungovat. Mohu se zaručit, že
odešlu všechny knihy, které si objednáte do 28.6.2023. Pokud si
knihu objednáte později, přijde vám pravděpodobně až v srpnu. V
červenci zřejmě nebudu schopen expedovat vůbec a v srpnu jen
omezeně. Vše ostatní zůstává v platnosti. Každý, kdo pošle jako dar
Institutu českého venkova alespoň 350,- Kč, si může vyžádat knihu
v zasílací aplikaci na Kydech. Systém si váš dar pamatuje, ať byl
odeslán kdykoliv.

https://kniha.vidlakovykydy.cz/
https://www.institutceskehovenkova.cz/#motto
https://kniha.vidlakovykydy.cz/
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